

**Vastgesteld 29 november 2017**  
**Vergadering WPHZL**

Notulen 11 oktober 2017 20.00 uur Museum Warsenhoek

Vergadering belegd door	Wijkplatform HZL
Type vergadering	eenentwintigste vergadering 11 oktober 2017
Organisator	Wijkplatform Hoogzandveld, Zandveld & Lekboulevard
Voorzitter	Aad Koedijk
Notulist	Joke Koedijk
Aan/afwezigen	Zie bijlage 1

**Agenda:**

1. Opening en welkom door de voorzitter
2. Politierapportage over de wijken (Rick-Jan Godschalk)
3. Presentatie door Stadstoezicht Handhaving (daarna gelegenheid tot het stellen van vragen)
4. Mededelingen voorzitter
5. Notulen vergadering 30 augustus 2017 + actielijst
6. Beheer en Projecten HZL (Micha Giltay)
7. Lopende zaken wijkcoördinator HZL (Kees de Bruin)
8. Groenplannen (Theo Kleijer)
9. Inspiratiehuis
10. Toegankelijkheid Buurtplein Zuid (Hans Adriani)
11. Rondvraag
12. Sluiting

**1. Opening en welkom door de voorzitter**

Aad heet allen welkom in deze mooie locatie, Museum Warsenhoek, waar we zijn op uitnodiging van Hidde van der Kluit, voorzitter van de Historische Kring Nieuwegein, die het museum beheert.

Afwezig zijn Pieter Kwantes (geen bericht), Micha Giltay (had vorige vergadering al aangekondigd niet te kunnen komen vandaag) en Hans van Oort (afmelding). Het wijkplatform is compleet aanwezig en de gemeente wordt vanavond vertegenwoordigd door wijkwethouder Hans Adriani en wijkmanager Kees de Bruin. Aad introduceert wijkagent Rick-Jan Godschalk en zijn collega's van Handhaving Jan van Meeteren en Roan Vermeer, die vanavond een presentatie zullen houden over hun werkzaamheden.

Hidde van der Kluit heet als gastheer allen eveneens van harte welkom. Tijdens de opening van de huidige expositie "Van (geen) wijken weten" heeft hij voorgesteld dat alle wijkplatforms een keer komen vergaderen in Warsenhoek. Hidde is namelijk een groot voorstander van het verbinden van initiatieven in deze stad. De huidige expositie betreft de wijken Vreeswijk, Zandveld, Hoog Zandveld, Klaphek en Lekboulevard (tot 7 januari 2018) en Jutphaas-Wijkersloot (tot 11 februari 2018). Het is dus wel toepasselijk dat WPHZL hier vanavond vergadert en daarna de gelegenheid krijgt rond te kijken.

Hidde wordt vanavond bijgestaan door zijn medebestuurders Jan Reiders en Jan Kochen. Gedrieën verzorgen zij vanavond de koffie en thee en de borrel achteraf. Ook krijgen we alvast

instructies hoe het werkt bij het verlaten van het terrein. Hidde wenst ons een goede bespreking toe.

Aad heeft de agenda aangepast: Stadstoezicht staat nu als punt 3 op de agenda. Maar eerst krijgt Rick-Jan het woord.

## **2. Politierapportage over de wijken in de periode 30 augustus t/m 10 oktober 2017**

Rick-Jan Godschalk was niet eerder in Warsenhoeck en vindt het leuk hier te zijn.

1. Rick-Jan meldt dat het gelukkig rustig is geweest wat woninginbraken (0) en fietsdiefstal (ook 0) betreft. Wel zijn er **9 auto-inbraken** geweest, waarvan 7 bij het Veerhuis. Daarom heeft Rick-Jan samenwerking gezocht met wijkmanager Kees de Bruin en de manager van Het Veerhuis. Dat heeft er o.a. toe geleid dat de bossages flink zijn gesnoeid en de verlichting op het parkeerterrein is aangepast.
2. Inzake de **overlast** bij de Jongeren OntmoetingsPlek (**JOP**), Lotusplantsoen en Brede School zijn door politie en jongerenwerkers acties ondernomen met een positief effect. De groep jongeren die er "hoort" (uit onze eigen wijken komt) gedraagt zich redelijk. Maar er komen momenteel ook groepen uit andere wijken en zelfs uit IJsselstein en die maken er een rotzooi van. Afgelopen weekend is weer graffiti gespoten. En zoek en vind de dader dan maar eens.

Kees vertelt dat deze en volgende week gesprekken met de nieuwe bewoners van de Dopheide zullen volgen om te bespreken wat de acties van de gemeente zijn. De jongeren hebben ook een plek nodig in de wijk, maar het afsteken van vuurwerk en schreeuwpartijen hoeven niet te worden getolereerd. Men kan hiervoor direct 112 bellen.

Kiek Zwetsloot en wethouder Peter Snoeren hebben ook gesproken met bewoners Dopheide over de overlast en over de ontwikkelingen rond het Middenblok.

Rick-Jan meldt nog dat de begroeiing rond de JOP zal worden gesnoeid.

Aad dankt Rick-Jan voor zijn bijdrage aan deze avond en wenst hem succes met zijn werk.

## **3. Presentatie Stadstoezicht Handhaving**

Jan van Meeteren en Roan Vermeer krijgen het woord, waarna het gezelschap de gelegenheid zal krijgen vragen te stellen. De antwoorden op die vragen zijn verwerkt in dit verslag.

De heren vertellen dat stadswachten niet meer bestaan en dat zij er trots op zijn Stadstoezichthouders en Handhavers te zijn. De afdeling Handhaving bestaat uit 18 medewerkers, werkzaam in 2 teams en herkenbaar aan het blauwe uniform. Alle medewerkers zijn BOA (Buitengewoon OpsporingsAmbtenaar) en bewegen zich te voet / op de fiets (5 bikers) / per scooter / per auto. Handhaving heeft heel wat taken van de politie overgenomen, maar treedt vaak ook gelijk met de politie op.

De mensen van Handhaving helpen mee Nieuwegein leefbaar en veilig te houden. Zij dragen geen wapens, gebruiken "hun mond als wapen", maar een gesprek begint ook vaak met goed luisteren. Men is goed opgeleid en getraind en door Justitie aangesteld.

Hun bijscholing ziet er als volgt uit:

- 1 x per 3 weken geweldstraining;
- 1 x per 6 weken permanente her- en bijscholing (PHB) inzake wetten en regels;
- 2 x per jaar agressietraining;
- 1 x per jaar examen afleggen.

De werktijden zijn doorgaans tussen 07.30 uur en 22.00 uur.

Tijdens grote evenementen zoals herdenkingsdiensten ter nagedachtenis van de slachtoffers van vlucht MH17 in het congrescentrum of Vreeswijk bij Kaarslicht en Koningsdag kunnen de werktijden worden verruimd.

De werkdag begint dus dagelijks om 07.30 uur. Dan wordt tijdens een briefing het werk voor de komende dag besproken en verdeeld. Ook worden de vervoersmiddelen dan verdeeld.

Het werk is gevarieerd en bevat 42 taken. Een greep daaruit: het schouwen van evenementen (wordt voldaan aan de afgegeven vergunningen en is de apparatuur gecertificeerd?), afhandeling van meldingen die bij het Klant Contact Centrum (KCC, dus via een MOR-melding of telefonisch via 14030) zijn binnengekomen en binnen het werkkerrein van de Handhavers passen, parkeren, illegale stortingen, hondenuverlast, fietswrakken, toezicht, indien nodig het wegslepen van voertuigen, autowrakken, huisvesting sluiten, hulp bij ongelukken, verkeer regelen.

Wat vuurwerk betreft werkt men samen met de politie en Bureau Halt.

Inzake de Drank- en Horecawet (DHW) wordt o.a. gecontroleerd op kansspelen (automaten), of de leidinggevende aanwezig is, de vergunningen in orde zijn.

Het contact met de leiding van Buurthuizen zal worden uitgebreid.

In opdracht van het Ministerie van Binnenlandse Zaken worden huisbezoeken afgelegd voor de controle van persoonsgegevens in het kader van de BRP (Basis Registratie Personen).

De handhavers halen geen huisvuil op, maar een verdwaalde vuilniszak wordt wel meegenomen en zal worden onderzocht in een poging te achterhalen wie de vervuiler is en die zo mogelijk te bekeuren.

De werkdag eindigt ook met een briefing, waarbij belangrijke zaken worden overgedragen aan de avonddienst.

Handhaving houdt zich nadrukkelijk niet bezig met gevonden voorwerpen. Daarvoor kan men terecht bij de Gemeentewerf, Utrechthaven 1.

De politie is onderbezet wat afhandeling van incidenten met hoge prioriteiten betreft. Daarom doet Handhaving de minder zware incidenten, zoals bijvoorbeeld hondenuverlast.

De Handhavers staan via de portofoon in verbinding met dezelfde meldkamer als de politie.

Er is intensieve samenwerking met ketenpartners politie, ambulance, brandweer, RMN, dierenambulance, woningbouwverenigingen, Hoogheemraadschap, Rijkswaterstaat en openbaar vervoer. En natuurlijk ook binnen de gemeente met bijvoorbeeld de wijkmanagers.

De gemeente Nieuwegein is een gecertificeerd opleidingsbedrijf. Aanwas vanuit de jeugd is belangrijk. Daarom zijn stageplekken gecreëerd. In overleg met de gemeente kan het ROC 4 maal per jaar 6 studenten stage laten lopen bij Stadstoezicht Handhaving, natuurlijk onder begeleiding van gecertificeerde opleiders.

Gezien het toenemende aantal taken wordt gevraagd of 18 Handhavers binnen de gemeente Nieuwegein wel genoeg is. Hierop legt Hans Adriani uit dat die beslissing bij de gemeente(raad) ligt en ook alles te maken heeft met het kostenplaatje. Vaak werken de Handhavers in duo's., wat het aantal op te pakken taken natuurlijk niet vergroot. Verder benadrukt Hans dat een goede samenwerking met MOvactor en de gemeente van belang is.

Aad dankt, namens allen, Jan en Roan hartelijk voor hun heldere presentatie en wenst hen succes met hun werkzaamheden.

#### 4. Mededelingen van de voorzitter

1. Week 41 is de Week van de Veiligheid. In het kader van het Donkere Dagen Offensief wordt de Veiligheidskrant huis-aan-huis bezorgd en zal de **BuurTent op vrijdag 13 oktober op het plein bij Buurtplein Zuid** worden opgezet. Tussen 15.00 en 18.00 uur kan publiek in gesprek met wijkagent Rick-Jan Godschalk, mensen van Handhaving, en namens de gemeente Rianne Diepenveen. Verder is er ook een slotenmaker aanwezig. De Molenkruier heeft Aad's persbericht hierover helaas niet geplaatst. Wel is de aankondiging overgenomen op de websites van PEN en RTV9. En uiteraard is dit vermeld op de website en de facebookpagina van WPHZL.
2. **Wijknieuws 2, oktober 2017** gaat morgen naar de drukker, waarna Arie volgende week de distributie kan gaan verzorgen.
3. **Samen Schoon Spelen** op een tot speelveldje omgevormd grasveldje aan de Bovenmonde wordt gerealiseerd.  
Dit is een mooi burgerinitiatief door 2 dames van de Bovenmonde, waarover ook te lezen valt in Wijknieuws. Eén bewoner heeft bezwaar gemaakt. Met hem is Aad in gesprek gegaan.  
Op 11 November gaan houten Rubinia palen de grond in. Er komt een bankje voor de (groot)ouders. Een paar dagen tevoren zal iemand van de gemeente het veldje schoonmaken met behulp van een poepzuiger.
4. Het **Burgerinitiatief Henri Dunantlaan (west)** kreeg verrassend snel een positieve wending. Dit project beoogt de bocht in de Henri Dunantlaan (HDL), nabij het park, veiliger te maken en de snelheid op de HDL te matigen.  
Twee bewoners van de HDL hebben hier een studie van gemaakt en een oplossing bedacht. Hun rapport hierover als burgerinitiatief, te bespreken in de Gemeenteraad, in te dienen, was niet meer nodig. Het plan werd direct na de presentatie door de gemeente (College) omarmd.  
De bocht zal worden vernauwd en verlegd. Fietspaden worden buiten het wegdeel en de bushalte omgeleid. De bus stopt voor de halte op de weg en door een middengeleiding is het voor achterop komende auto's niet mogelijk de bus te passeren. Automobilisten moeten dus achter de bus wachten.  
Hans Adriani benadrukt dat verkeersbesluiten vaak moeizaam verlopen en dit besluit zeer snel is genomen. Deze "quick-win"-oplossing is geraamd op € 78.000,-.
5. Het project **Verkeersproblematiek wijk Lekboulevard** loopt sinds 23 mei 2016 en wordt langzaam afgerond.  
Een groot probleem wordt nog altijd gevormd door luidruchtige toumotoren op zonnige zater-, zon- en feestdagen. Leerlingen van het Cals College hebben een plan van aanpak gemaakt, waarbij de stroom toumotoren die kiest voor de route door Lekboulevard gehalveerd zou kunnen worden. Dit plan moet echter nog besproken worden met de gemeente.  
Een ander zeer irritant probleem is dat, ondanks het door Rijkswaterstaat geplaatste hek en de door de gemeente vernieuwde bebording, over het fietspad op de Lekboulevard nog steeds af en toe auto's en motoren rijden! De bebording is echter in orde, dus voor de werkgroep is dit project afgehandeld. Voor verdere acties van de gemeente zijn MOR-meldingen door bewoners die "verdwaalden" waarnamen van belang. Ook kunnen omwonenden "verdwaalde" bestuurders hierop aanspreken.  
Al met al vindt Aad het project redelijk succesvol
6. **Terugkoppeling naar melder bij 14030**  
Kees de Bruin heeft zich verdiept in de werking van het systeem waarin de 14030-meldingen worden verwerkt. Hem is gebleken dat een terugkoppeling naar de melder niet automatisch geschiedt. Kees noemt het systeem lastig, maar zeer functioneel, zolang alle juiste "stappen" genomen worden. Waar medewerkers van de gemeente zich bijvoorbeeld in kunnen vergissen is, dat aan het einde van een melding "opslaan

en afsluiten” niet leidt tot het afsluiten van de zaak. Men dient voor het afsluiten de zaak door te zetten naar het archief of een collega voor een vervolgactie. Afdelingen die voor de follow-up moeten zorgen, doen dat echter niet consequent. Dit zal binnen de gemeente door communicatie en training moeten worden opgelost.

7. **Lentekriebels II staat gepland op 19 mei 2018**

Aad vraagt iedereen die datum in zijn/haar agenda vrij te houden voor het festival.

5. **Notulen vergadering 30 augustus 2017 + actiepunten**

Arie heeft vorige vergadering voorgezeten en een snelle manier aangedragen om te bepalen of de notulen akkoord zijn. In navolging van Arie vraagt Aad het gezelschap of men iets wil opmerken over de notulen. Dat is niet geval en dus zijn de notulen hiermee vastgesteld.

Aad dankt Arie voor het voorzitten tijdens de vorige vergadering en Hilbert voor het maken van de notulen.

Er worden wat actiepunten doorgenomen, waarna de actielijst door Joke kan worden bijgewerkt.

6. **Beheer en Projecten in HZL (Micha Giltay)**

Omdat Micha afwezig is vervalt dit agendapunt.

Inzake de lichtbollen op de geluidswal (S15 west nabij de Henri Dunantlaan) (actiepunt 6.6 van 30 augustus) weet Hilbert te melden dat, doordat de gemeente in dat gebiedje hier en daar grond heeft verkocht, het niet altijd duidelijk is tot waar een tuin loopt. Inderdaad heeft één bewoner 3 lichtbollen op de geluidswal gezet, die niemand van ons overigens ooit heeft zien branden. Wellicht grenst die tuin direct aan de geluidswal.

7. **Lopende zaken wijkcoördinator HZL (Kees de Bruin)**

1. Kees verwijst naar punt 3.8 van de actielijst van 30 augustus betreffende het **rattenprobleem in Lekboulevard**. Hij heeft met diverse partijen gesprekken gevoerd. Volgende week gaat hij samen met Els Reinking naar de Utrechtse wijken Transwijk en Kanaleneiland om meer te leren hoe in deze wijken wordt omgegaan met bijvoorbeeld de Islamitische gedachte dat voedsel niet verspild mag worden. Te denken valt o.a. aan voedselinzameling voor kinderboerderijen. Het informatieblad hierover is nog niet klaar.
2. Teneinde de **blindengeleidestrook bij de oversteekplaats in de Lupinestraat** te allen tijde bereikbaar te houden, voert Kees gesprekken met diverse handelaren die op die plek een vergunning hebben om er met een kar te staan. Ook wil hij in gesprek met de fietsenhandelaar. Middels verplaatsing/wijziging van verkeersborden kunnen de karren richting boom geplaatst worden en het probleem worden opgelost. De standplaats bij de tweede inrit naar het parkeerterrein (vanuit de Lupinestraat, komend vanaf de Zandveldseweg) was slechts een tijdelijke standplaats. Tegenwoordig is er geen stroomvoorziening meer.

3. Inzake de klacht over de **overlast door jongeren rond het uitzichtpunt tussen de huisnummers 23 en 25 van de Ankermonde** (zie actiepunten 7.2 van 30 augustus) zijn Kees en Arie in gesprek gegaan. Arie is voor dit onderwerp contactpersoon namens WPHZL. Arie is hondenbezitter en zal regelmatig schouwen. Kees heeft een gesprek gehad met de melder en is in overleg met Openbare Ruimte en Beheer. Aad en Arie zijn het erover eens dat dit uitzichtpunt in de openbare ruimte gehandhaafd moet blijven.
4. In verband met het aantal auto-inbraken gaat Kees **waarschuwingsposters bij winkeliers aanbieden**.
5. **Bewoners van de Hazelaarstraat** hebben **initiatief** getoond om een deel van de groenvoorzieningen om te vormen. Het groen wordt volgens hen slecht onderhouden en ze willen plantvakken omvormen zodat de straat meer levendigheid krijgt en meer samenhang. Door openheid krijgt men meer contact met elkaar en door het creëren van zitgelegenheid wordt dit ook bevorderd.
6. Naar aanleiding van een **zorgmelding** over een medestraatbewoner zijn Geynwijs en GGD gealarmeerd en zijn er gesprekken gevoerd. De aangeboden hulp wordt geaccepteerd.

## 8. Groenplannen (Theo Kleijer)

Theo memoreert de 2 groenwandelingen die hij dit jaar heeft georganiseerd voor wijkplatformleden en vrijwilligers met als doel uitleg van beeldbestekken en het verkrijgen van een bredere kijk op het groen in onze wijken. In het voorjaar liep Kees ook (met een collega van Beheer) mee namens de gemeente. De zomerwandeling gaf een ander beeld. Zo'n wandeling is iedere keer weer een momentopname.

Theo benadrukt dat wij een Groengroep zijn en geen toezichthouders.

Na samenspraak met Aad is Theo van plan in 2018 meerdere groenwandelingen te organiseren, waaraan ook bewoners deel kunnen nemen. De data daarvoor zullen in het eerste Wijknieuws van 2018 worden vermeld. De wandelingen zullen van april tot oktober worden gehouden. Het gaat niet alleen om avondwandelingen. Er zal zeker ook eens op zaterdagmiddag worden gewandeld om zoveel mogelijk bewoners de gelegenheid te geven deel te nemen en meer bewoners te activeren.

Theo zal in de komende maanden de Groengroep bijeen laten komen. Data worden via Aad bekendgemaakt.

Verder wil Theo graag eens met Micha en Kees brainstormen over zijn kijk op de inrichting van het groenonderhoud.

## 9. Inspiratiehuis

In juli is aan het Kempenaerpark het Inspiratiehuis geopend. Dit is een laagdrempelige plek voor deelnemers van de GGZ en andere inwoners voor ontmoeting en om in beweging te komen. Het is een initiatief van gemeente, Geynwijs, zorginstelling Lister, het welzijnswerk van MOvector en het Leger des Heils.

Na de opening heeft Conny het wijkplatform een kritische mail gestuurd over de gang van zaken bij Lister. Conny vindt het initiatief voor het Inspiratiehuis wel goed, maar is het er niet mee eens dat Lister de beschikking heeft gekregen over het geld voor het Inspiratiehuis en het geld niet bestemd is voor de OGGZ (Openbare Geestelijke GezondheidsZorg). Daarmee blijft

een groep zeer kwetsbare mensen, waaronder verslaafden, verstoken van hulp. Conny vindt daarom dat te veel geld naar één groep kwetsbare mensen gaat in plaats van naar alle groepen die kwetsbaar zijn. Nu is het een laagdrempelige GGZ-inloop. Mensen met verslavingsproblematiek worden vaak naar Utrecht verwezen.

Bovendien vindt Conny de Kempnerpark geen centrale plek in Nieuwegein.

Hans Adriani geeft Conny deels gelijk en geeft zijn visie:

De GGZ-inloop werd voorheen door WIJ3.0 georganiseerd en was niet op herstel gericht.

WIJ3.0 was een zeer naar binnen gekeerde organisatie. Er was behoefte aan een betere versie. Daarop is de vraag aan Lister gesteld. Die hebben het plan op een leuke manier uitgewerkt middels cliënten van Lister.

Het geld was dus steeds bedoeld voor een laagdrempelige GGZ-inloop.

Het Inspiratiehuis is nog maar een paar maanden open, maar Hans vindt de reacties uit de buurt nu al hoopvol.

Hans noemt ook nog een ander initiatief waar hij tevreden over is: Het Rijtuigenhuis, dat door inwoners uit de wijk Batau Zuid (Rijtuigenbuurt) wordt gerund. Hier wordt gewerkt volgens de methode-KOEK: Klimmen Op Eigen Kracht.

Hans benadrukt wel dat het hier om twee onvergelijkbare initiatieven gaat.

## 10. Toegankelijkheid Buurtplein Zuid (Hans Adriani)

Hans vertelt dat de knoop eindelijk is doorgehakt en de overeengekomen aanpassingen zullen worden uitgevoerd. Dit alles in overleg met MOvactor, Moorland (eigenaar van het pand) en de gemeente.

Kees oppert de facility-manager van MOvactor bij de uitvoering te betrekken, vanwege zijn goede contacten met Moorland.

## 11. Rondvraag

1. Conny vraagt zich af of in de **Bossenwaard** ooit runderen zullen grazen. Doordat het nog steeds niet duidelijk is wie de beheerder hier is, blijft die vraag onbeantwoord. Verder vindt Conny dat de kinderspeelplaats in de Bossenwaard overgroeid is. Hierop stelt Theo dat kinderen het juist leuk vinden als het een beetje een ruige boel is. Hij vraagt zich wel af of de scholen er meer bij betrokken kunnen worden.
2. Arie: heeft meerdere opmerkingen
  1. Betreffende de **herbestrating langs de dijk** heeft Arie gezien dat de opsluitbanden keurig omhoog zijn getrokken. Volgens hem is men echter vergeten dat er **tegendruk** moet komen. Kees geeft dit door aan Micha.
  2. Arie heeft meermaals gezien dat **het kruispunt Lijsterbesstraat / Jachtmonde / Nijmonde gevaarlijk is voor fietsers**. Oorzaak is de voorrangregeling en het "jongeren eigen fietsgedrag". Aad neemt dit op met Günther Creton, verkeersdeskundige van de gemeente.
  3. **Nog een gevaarlijk punt voor fietsers**. Net voor de **Waterbiestunnel op de kruising met de Benedenmonde** worden regelmatig kinderen aangereden. Kees meldt dat er 3 weken geleden een fietser is geschept. Collega's gaan ernaar kijken, mede omdat de politie vindt dat daar aanleiding toe is. Aad neemt dit op met Günther Creton, verkeersdeskundige van de gemeente.

3. Hilbert vraagt wie verantwoordelijk is voor **wortelopdruk vanuit een tuin**. Kees zegt dat de eigenaar van de boom die wortelopdruk moet verhelpen en het probleem dus met hem of haar moet worden besproken. Als de eigenaar hier niets aan doet, mag een andere partij de wortelopdruk verhelpen, maar dat mag nooit leiden tot de dood van de boom.
4. Gerda is blij dat de strook langs haar huis is geschoond. Zij heeft de meneer van Pauw gecompimenteerd. Het voorste stuk van de strook, grenzend aan haar tuin, heeft zij nu in **zelfbeheer**.  
Rond de boom in het openbare stuk achter haar tuin groeit echter niets. Kees geeft dat door aan Micha.
5. Joke doet een **oproep om het team Lentekriebels uit te breiden**.  
Cobie meldt zich spontaan aan als deelnemer.  
Conny weet iemand bij Bakker Roel.  
Theo heeft twee mensen gevraagd, maar nog geen antwoord.  
Noot van Joke: Arie heeft na de vergadering van 7 juni geopperd te willen onderzoeken of het mogelijk is een "HZL-loop" te organiseren.  
Het team Lentekriebels 2018 bestaat nu uit: Aad, Cobie, Gerda, Joke en Theo.  
Uitbreiding is nog altijd wenselijk, maar hoeft niet vanuit het wijkplatform te komen.  
Bewoners van onze drie wijken zijn meer dan welkom om zich aan te sluiten.  
Vorig jaar hebben we intensief samengewerkt met wijkmanager Kees de Bruin en Jaimy van der Veeke van MOvector. Omdat we nu kennis, ervaring en een draaiboek rijker zijn, zullen wij voor komende editie een minder zwaar beroep op hen doen.

## 9. Sluiting

Om 22.05 uur is de vergadering afgelopen.

De volgende vergadering zal zijn op 29 november, 20.00 uur in Buurtplein Zuid.

Onder het genot van een hapje en een drankje werd nagepraat en de expositie bekeken.

Het was een door de medewerkers van Museum Warsenhoek fantastisch verzorgde avond in een leuke omgeving.

## Bijlagen:

1. Deelnemerslijst 11 oktober 2017
2. Actielijst per 11 oktober 2017



**Bijlage 1: DEELNEMERS WIJKPLATFORM HZL 11 oktober 2017**

Naam	Rol	aanwezig ja/nee
Aad Koedijk	Voorzitter	ja
Arie den Oudsten	Secretaris	ja
Chris Bouws	Penningmeester	ja
Cobie Smith	Lid	ja
Conny van der Wal	Lid	ja
Gerda Faddegon	Lid	ja
Jan Bollen	Lid	ja
Theo Kleijer	Lid	ja
Hilbert Hamberg	Vrijwilliger/adviseur	ja
Joke Koedijk	Vrijwilliger/notulist	ja
Kruno Donkers	Vrijwilliger	ja
Hans Adriani	Wijkwethouder	ja
Micha Giltay	Accountmanager Openbaar Domein	nee
Kees de Bruin	Wijkcoördinator HZL	ja
Rick-Jan Godschalk	Wijkagent	ja
Pieter Kwantes	D'66	nee
Jan van Meeteren	Stadstoezicht Handhaving	ja
Roan Vermeer	Stadstoezicht Handhaving	ja

(Sommigen bleven niet de gehele vergadering.)

**Ter herinnering!!!!**

Het vastgestelde vergaderschema voor 2017:

25 januari 2017	geweest	30 augustus 2017	geweest
8 maart 2017.....	geweest	11 oktober 2017	geweest
19 april 2017	geweest	29 november 2017	
7 juni 2017.....	geweest	17 januari <b>2018</b>	

Aanvangstijd: 20.00 uur, locatie in alle gevallen (behalve 11 oktober 2017) Buurtplein Zuid. Zo nodig zullen er overigens extra vergaderingen kunnen worden uitgeschreven. Bewoners kunnen onderwerpen voor de vergadering vooraf aandragen. Bewoners kunnen de vergaderingen ook bijwonen en mogen meepraten. Vooraf aanmelden wordt op prijs gesteld, wij kunnen u dan netjes ontvangen.

## Bijlage 2: Actielijst per 11 oktober 2017

### Afspraken overgenomen uit 2016

Datum\ agendapunt/ volgnummer	Inhoud	Afgedaan dd
12 oktober 2016, punt 3-4	<b>Aad en Conny</b> in gele hesjes met statafel naar wc HZ om met bewoners in gesprek te komen over WPHZL en te proberen leden e/o vrijwilligers te werven.	Door omstandigheden vertraagd. Wordt voorjaar 2018

### Afspraken overleg WPHZL 8 maart 2017

Agendapunt/ volgnummer	Inhoud	Afgedaan dd
3.5	<b>Aad</b> evalueerde in september lichtreclame WC HZ / Violier met bewoners. Aad gaat eerst verder overleggen met Kees.	Loopt
9	<b>Micha</b> meldt Hilbert en Bart de datum voor de jaarlijkse inspectie van de speelpleintjes. Micha legt hiervoor contact met de externe deskundige die de controle doet.	

### Afspraken overleg WPHZL 19 april 2017

Agendapunt/ volgnummer	Inhoud	Afgedaan dd
5.4	<b>Gerda:</b> 14030 melding maken inzake slecht wegdek nabij kruising Handelskade/Henri Dunantlaan	?
5.6	<b>Micha:</b> noodzaak inboetronde in perken checken	loopt

### Afspraken overleg WPHZL 7 juni 2017

Agendapunt/ volgnummer	Inhoud	Afgedaan dd
2.4	<b>Aad:</b> uitkomst presentatie Technasium bespreken in Werkgroep Verkeersproblematiek Lekboulevard	Wordt vervolgd in oktober 2017
3.1	<b>Aad + Kees:</b> bespreken mogelijkheid oprichting werkgroep Bossenwaard en hondenproblematiek aldaar	Loopt
3.3	<b>Jan:</b> de versmalde stoep naast de tuin van Violier 2 melden via 14030	Ook door Aad aan Micha gemeld juni 2017
4	<b>Kees:</b> collega's vragen naar terugkoppeling via 14030	Afgehandeld 11 oktober 2017
8	<b>Aad + Theo:</b> crowdfunding t.b.v. festival Lentekriebels 2018 onderzoeken; Beursvloer en voorbereidingsworkshop	23 oktober + 23 november 2017
8	<b>Aad/Cobie/Gerda/Joke/Theo:</b> uitbreiding team Lentekriebels zoeken	Loopt
8	<b>Joke:</b> mogelijke datum onderzoeken voor Lentekriebels 2018	Zaterdag 19 mei 2018
8	<b>Joke:</b> draaiboek Lentekriebels bijwerken n.a.v. notulen vergadering 7 juni 2017.	Loopt
8	<b>Aad:</b> evaluatie Lentekriebels met vrijwilligers buiten het wijkplatform	Afgehandeld september 2017
10	<b>Aad:</b> Wijknieuws oktober 2017 in gang zetten	Afgehandeld oktober 2017

### Afspraken overleg WPHZL 30 augustus 2017

Agendapunt/ volgnummer	Inhoud	Afgedaan dd
2	Overlast in het Lotusplantsoen e.o.; <b>Rick-Jan</b> (politie), <b>Kees</b> (gemeente) en Leman (jongerenwerker MOvactor) gaan aan de slag voor een aanpak en oplossing	Loopt
3.2	<b>Aad</b> ; Bewonersinitiatief speelveldje Bovenmonde: "Samen Schoon Spelen"	Wordt gerealiseerd november 2017
3.4	<b>Els Reinking</b> gaat kijken naar de (fout) geplaatste borden bij de hondenuitlaatplaats in de Bossenwaard	Aad heeft (vanaf de Lekboulevard) geconstateerd dat de borden nu goed staan
3.4	<b>Kees</b> tracht met hulp van collega's HET aanspreekpunt voor het Nieuwegeinse deel van de Bossenwaard te achterhalen.	Loopt
3.8	<b>Kees</b> : inzichtelijk maken omvang van het rattenprobleem en met <b>Els Reinking</b> overleggen in Utrechtse wijken Transwijk en Kanaleneiland	Loopt
5	<b>Els</b> neemt contact op met wijkcoördinatoren over onze toezegging van een bijdrage van € 250,- aan de Proevtuin	Aad heeft <b>Els</b> gemeld, dat dit wat hem betreft niet hoeft
6.1	<b>Micha</b> : infoblad over aanvraag bladkorven mailen naar <b>Chris</b> , zodat <b>Chris</b> de info op onze website kan plaatsen. <b>Kees</b> doet navraag bij <b>Micha</b> en ook bij <b>John van de Bosch</b>	Infoblad is doorgestuurd naar WPHZL
6.6	<b>Micha</b> onderzoekt lichtbollen in de geluidswal bij de kruising van de S15 en de Henri Dunantlaan.	Afgehandeld 11 oktober 2017
7.1	<b>Kees</b> : snelheidsmetingen Korenbloemstraat monitoren. Uitslag "Smiley" is binnen. Uitslag Lasergun nog niet.	Loopt
7.2	<b>Kees</b> : overlast jongeren tussen Ankermonde 23-25; verkoop grond wordt bekeken binnen gemeente; <b>Kees</b> heeft contact met jongerenwerker over overlast en overlegt met <b>Arie</b> . Bestuur WPHZL heeft <b>Kees</b> laten weten geen voorstander van deze grondverkoop te zijn.	

#### Afspraken overleg WPHZL 11 oktober 2017

Agendapunt/ volgnummer	Inhoud	Afgedaan dd
2.2	<b>Kees:</b> gesprekken voeren met bewoners Dopheide inzake overlast door jongeren en wat de gemeente daartegen doet.	Loopt
4.7	<b>Iedereen:</b> 19 mei 2018 vrijhouden t.b.v. Festival Lentekriebels	
8	<b>Theo:</b> data voor Groengroepbijeenkomsten 2018 doorgeven aan Aad	
8	<b>Aad:</b> data Groengroepbijeenkomsten 2018 wijd verspreiden	
8	<b>Theo, Kees en Micha:</b> brainstormen over inrichting groenonderhoud	
11.2.1	<b>Kees</b> bespreekt met <b>Micha:</b> tegendruk op de dijk	
11.2.2 en 11.2.3	<b>Aad</b> bespreekt met Günther Creton 2 verkeerssituaties t.a.v. fietsers: 1. het kruispunt Lijsterbesstraat/Jachtmonde/Nijemonde; 2. komende vanuit de Waterbiestunnel/kruising Benedenmonde;	Loopt
11.4	<b>Kees:</b> geeft aan <b>Micha</b> door dat beplanting onder de boom achter Iepstraat 32 in slechte staat is.	
11.5	<b>Arie:</b> nadenken over mogelijkheid "HZL-loop" op 19 mei 2018	